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Protokół  Nr 2/2009 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 

 odbytego w dniu 17 lutego 2009r. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądności w składzie:  
Sylwester Budych - Przewodniczący Komisji 
Mieczysław Maciejewski - członek Komisji 
Wojciech Półtorak - członek Komisji 
 
Nieobecna:  
GraŜyna Znamirowska-Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji 
 
W zakresie przedstawianych tematów w posiedzeniu ud ział wzi ęli:  
Sekretarz Jan Makarewicz 
Inspektor Barbara Stasik  
Przewodniczący Rady Jan Mazur 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Danuta Kłos  
Przewodniczący Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Mariola Szukalska  
 
Porządek posiedzenia: 

5. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 
 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 9.00 do godz. 1 1.10 
 
Ad.1 i 2  
 
Z uwagi na nieobecność Kierownika OKSiR (zwolnienie lekarskie) temat funkcjonowania  
OKSiR zostaje przesunięty w planie pracy Komisji na inny termin. 
 
Ad.3.  
Kierownik OPS Danuta Kłos  przedstawiła sprawozdanie opisowe z merytorycznej 
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku w 2008 roku.  
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  zwrócił się z uwagą, by Ośrodek Pomocy 
Społecznej zajął się rodziną (…) /wyłączenie jawności danych osobowych rodziny wskazanej przez 
radnego; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji 
publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
Radny Mieczysław Maciejewski  zwrócił się z uwagą, by Ośrodek Pomocy Społecznej zajął 
się rodziną (…) /wyłączenie jawności danych osobowych rodziny wskazanej przez radnego; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
Komisja przyj ęła przedstawione sprawozdanie bez uwag.  
 
Ad.4.  
Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2008 r. 

1. Sprawozdanie finansowe OKSiR za 2008 rok 
2. Funkcjonowanie OKSiR na 2009 rok 
3. Sprawozdanie finansowe OPS za 2008 rok  
4. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii za 2008 rok  
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Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  wystąpił o zwiększenie w przyszłym roku 
środków finansowych przeznaczanych na paczki świąteczne dla dzieci. 
Następnie Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska  przedstawiła raport Burmistrza 
Zbąszynka z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2008. 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  wystąpił z wnioskiem, by Przewodnicząca 
Komisji zwróciła się z zapytaniem do szkół podstawowych w gminie Zbąszynek, czy 
zauwaŜają potrzebę zakupu testów na obecność narkotyków (w Gimnazjum i szkołach 
średnich są juŜ testy zakupione).  
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił zapytanie, czy są sygnały lub przypadki zaŜywania 
narkotyków przez osoby starsze? 
W odpowiedzi Przewodnicz ąca Komisji  poinformowała, Ŝe takie przypadki się zdarzają, ale 
Komisja nie posiada informacji o ich liczbie, poniewaŜ przypadki narkotykowe przechodzą 
tylko przez punkt konsultacyjny.  
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił zapytanie, czy Komisja otrzymuje informację z izby 
wytrzeźwień na temat ilości zatrzymanych? 
W odpowiedzi Przewodnicz ąca Mariola Szukalska  poinformowała, Ŝe Komisja otrzymuje 
wykaz wszystkich zatrzymanych z terenu naszej gminy. 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy są przypadki zaŜywania tzw.  „dopalaczy” na terenie 
naszej gminy? 
W odpowiedzi Przewodnicz ąca poinformowała, Ŝe Komisja nie posiada takich informacji. 
Komisja zapoznała si ę i skierowała raport oraz sprawozdanie pod obrady s esji. 
 
W związku ze zgłoszonym usprawiedliwieniem w dalszej części posiedzenia nie wziął 
udziału radny Mieczysław  Maciejewski . 
 
Ad.5.  
 
Sekretarz Jan Makarewicz  zapoznał Komisję z projektami uchwał: 

� dwoma projektami uchwał w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
ceny nieruchomości na rzecz dwóch najemców, którzy zgłosili wniosek o wykup 
nieruchomości.  W projektach uchwały udzielono bonifikaty na zakup w wysokości 
34%, w drugim przypadku 47%. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i j ednogło śnie skierowała pod 
obrady sesji   

� - projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za 
zajęcie pasa drogowego  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i j ednogło śnie skierowała pod 
obrady sesji  

Inspektor Barbara Stasik  zapoznała Komisję z projektem uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli, omówiła wprowadzone zmiany. Projekt uchwały zakłada zmianę 
w kwestii przyznawania dodatku motywacyjnego nauczycielom i dyrektorom. Zgodnie z 
wprowadzoną zmianą dodatki motywacyjne przyznawane są na okres od 3 do 6  miesięcy (w 
poprzednio obowiązującym regulaminie był to okres od 1 do 6 miesięcy). Zmiany zostały 
zaakceptowane przez związki zawodowe. Ponadto jak poinformowała Barbara Stasik 
przyjęty regulamin, zgodnie z nowymi przepisami moŜe obowiązywać nie tylko w bieŜącym 
roku, ale równieŜ przez kilka następnych lat. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i j ednogło śnie skierowała pod 
obrady sesji . 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu oświadczenia w sprawie 
uczczenia 10-lecia istnienia Gimnazjum w Zbąszynku. 
Nie zgłoszono uwag do tre ści oświadczenia. 
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W sprawach bie Ŝących  
 
Sekretarz Jan Makarewicz  przedstawił temat dotyczący uregulowania naleŜności 
finansowych  wykonania wspólnej strony internetowej gmin partnerskich. Zgodnie z umową 
podpisaną w ubiegłym roku koszt wykonania i prowadzenia strony w 1/3 części ponosi 
Gmina Zbąszynek. Jak poinformował Sekretarz pierwsza faktura z nieznanych przyczyn nie 
została uregulowana, o czym gmina Bedum poinformowała podczas Jarmarku 
BoŜonarodzeniowego w Peitz, pod koniec ubiegłego roku otrzymaliśmy kolejną. Na prośbę 
naszej gminy wystawiono jedną fakturę na łączną kwotę 3.718,75 euro. 
Nie zakładano środków w tegorocznym budŜecie Gminy na tego typu koszty. W związku z 
powyŜszym Sekretarz zwrócił się o opinię Komisji w przedstawionym temacie, poniewaŜ 
pozytywna opinia i uregulowanie faktury będzie wiązało się z wprowadzeniem zmian do 
przyjętego budŜetu na 2009 rok. 
Komisja wyraziła zgod ę na podj ęcie stosownych kroków celem uregulowania 
przedstawionej płatno ści. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności    
  
 
Sylwester Budych 
 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 
 

 
 
 


